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Protokol z jednání 

Správní rada a Dozorčí rada 
středa 25. 8. 2008 od 18.00  

Ekofarma Skramlíkovi, Kohoutov 
 

- Přítomni – Hozová, Hladíková, Grega, Melichar, Hanuš, Valeš,  
- Omluveni – Ott, Šída 
- Hosté – Balcar, Strapková 
-  

Program: 
1.  Aktuální stav v o. p. s.  
2.  Složení SR a DR  
3.  Spolupráce s MAS v ČR a v zahraničí  
4.  Finanční situace o. p. s. 
5.  Leader plus EU 
6.  Projekty o. p. s. 
7.  Valné shromáždění MAS 
8.  Personální změny v o. p. s. 
9.  Přijetí nových členů – Obec Velké Svatoňovice 

 
1. Aktuální stav v o. p. s. 
- kontrola posledního zápisu  
- členství v NS MAS – členské příspěvky – 2 000 Kč – viz usnesení 
- MAS v KHK – 2. 7. v Nepolisech a 20. 8. ve Valu u Dobrušky (společně se S. Hladíkovou),  
- J. B je člen pracovní komise pro komunikaci s KHK – jednání s H. Dohnálkem a příprava 
tzv. Krajského Leaderu  
- informace z dění v SOJH a SOP 
- průběh práce ředitele v období květen – srpen 
- úkoly – poslat opět smlouvy s SOP a SOJH, první verze  
 
2. Složení SR a DR  
Kooptovaní členové SR a DR zvolili na poslední schůzi předsedu Správní rady a Dozorčí rady. 
- předseda SR – Ladislav Grega 
- předseda DR – Jiří Hanuš 
 
Volby na kolik let kdo bude: 
V roce 2008 je stav: 
SR - Grega (2 roky), Šída (1), Ott (1), Melichar (3), Hladíková(3), Hozová (2)  
DR – Hanuš (3) , Valeš (1), Hubáček (2) 
 
3. Spolupráce s MAS v ČR a v zahraničí  
Spolupráce s Mikroregionem Poondavie 
- konec června – FC Trhoviště na HAPO v Havlovicích  
- ve smlouvě mezi regiony je slib jednou do roka návštěva – SR a ČR 
- TJ Sokol Havlovice a OÚ Havlovice zájem o spolupráci s Trhovištěm – proto pozvání 
souboru Ondavčanka – předjednaná domluva, že některé náklady bude hradit TJ Sokol 
Havlovice 
- návštěva na jednání DSO – 13. 8. v Trhovištích SR 
- domluveno, že dorazí starostové, soubor Ondavčanka a zástupci místních institucí 
- termín 2. – 5. 10. 2008 – příjezd delegace 
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4. Finanční situace o. p. s. 
- stav v pokladně k 25. 7. –  5 053,50 Kč 
-  stav na běžném účtu k 25. 7. –  204 315,79 Kč 
- den 25. 7. je určen podle posledního výpisu. 
- došly obě dotace z KHK a oběma svazkům fakturujeme průběžně za vykonanou práci 
- ředitel fakturoval zatím práci do dubna – ne že by nebyly peníze, ale chtěl tyto věci 
konzultovat s novým předsedou SR 
- předseda SR připraví vnitřní předpis jak bude probíhat financování o. p. s. 
- rozpočet – viz příloha  
 
5. Leader plus EU: 
- konec října – 26. 10. 
- pravidla nejsou ještě známa 
- bude nutná větší profesionalizace o. p. s. 
- od září začnou přípravné práce  
 
6. Projekty o. p. s. 
Probíhá projekt Evropské peníze II. V červnu jsme získali zakázku od Města Úpice na 
propagaci Bioplynové fermentační stanice – vzdělávací semináře a propagační a výukové 
materiály – celkem 60 000 Kč. 
Dne 21. 8. jsem rozeslal první verzi Strategií rozvoje pro SOJH a SOP. Pokud vše bude 
bez problémů, tak v říjnu bychom mohli ukončit tuto zakázku a dofakturovat svazkům celý 
projekt.  
Webové stránky www.podkrkonosi.info – Pavlína Strapková – pracovní verze - 
http://php.velkejkuk.cz/work/sop   
 
7. Valné shromáždění MAS 
-  25.  září 2008 od 18.00 v Infocentru v Úpici 
 
8. Personální změny v o. p. s. 
Vzhledem k tomu, že paní Ing. Pavla Ježková v červenci porodila chlapce, Ing. Lada 
Nevečeřalová se prozatím vzdala z časových a rodinných důvodů další spolupráce a paní 
Hana Kurkova časových důvodů nemůže spravovat účetnictví, bylo nutné reagovat na 
vzniklou situaci. 
Na doporučení starostů SOP převzala práci po paní Ježkové paní Vlasta Mizerová z Horní 
Olešnice, která pracuje na OÚ Horní Olešnice a bude zároveň vest SOP účetnictví. 
Po předběžné dohodě začne účetnictví o. p. s. přebírat Eva Řeháková (aktivní účastník akcí 
MAS). Současně ji začnu zasvěcovat do administrativy o. p. s. Pavlína Strapková – 
administrátor a správce webu. 
Současně se objevuje zásadní problém! V případě podání žádostí do Leader plus je nutné 
v budoucnu více profesionalizovat práci o.p.s., s tím je i nutné počítat s personálními 
změnami. Mandátní smlouva pro ředitele končí k 31. 12. 2008. V případě, že by SR a DR 
nechtěly prodloužit smlouvu nebo byla nutná změna je nutné tyto zásadní otázky začít řešit . 
 
9. Přijetí nových členů  
– Obec Velké Svatoňovice 
- nutné aktualizovat Partnerskou smlouvu – změna předsedy Personální změny v o. p. s. 
 
Usnesení správní a dozorčí rady: 

1. KJH o.p.s. doporučuje vyčkat s členstvím v Národní sítí Místních akčních skupin. 
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2. Členové správní rady zvolili za předsedu L. Gregu, Obec Kohoutov. Současně byli 

zvoleni na tři roky – S. Hladíková a P. Melichar. Za odstoupivšího Jar. Balcara byla 
jmenována na dva roky L. Hozová.  

3. Dozorčí rada zvolila předsedu J. Hanuše, Město Rtyně v Podkrkonoší – volební období 
na tři roky. F. Hubáček byl zvolen na dva roky. 

4. Správní a dozorčí rada souhlasí s aktualizací rozpočtu – viz příloha. 
5. Přijímá Obec Velké Svatoňovice za člena MAS. 
6. SR a DR souhlasí s konáním Valného shromáždění MAS. 

 
 

Zapsal Jan Balcar 
26. 8. 2008 
 
Ověřili: Pavel Melichar, Sofie Hladíková 
 


